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Denne eposten er sendt fra en person utenfor organisasjonen. Ikke klikk på lenker eller
åpne vedlegg før du er sikker på hvem avsender er og at innholdet er trygt.

Forslaget mangler en vurdering av hva nærhet til videregående skole betyr for at nye familier
skal ønske å flytte til bygda, og de som bor der nå, bli boende. Nærhet til skoletilbud betyr
sannsynligvis mye, spesielt for bosetting av kvalifiserte arbeidstakere. Dette gjelder også
Forsvaret på Dombås, som skal investere store beløp på HV-skolen.

Avvikling av elevplasser på bygda vil akselerere nedgang i folketallet, også for
ungdomskullene. Det virker som om fylkeskommunen med forslaget ønsker å avfolke
bygdene.

GD hadde i vår et debattinnlegg av en far som flytter med familien fra Otta til Trondheim, fordi
datteren ønsker et bredere og større skolemiljø. For andre ungdommer veier lokal skole
tyngre enn et variert skolemiljø med flere linjevalg og større klasser.

Slik som i helsesektoren, må det gjøres en avveining av nærhet i forhold til kvalitet og
kvantitet. Som i helsesektoren, der telefon- og videokonferanse med lege og videooppfølging
av en spesialist er mulig, bør skolene kunne bruke videokonferanse i undervisningen, der
dette er egnet.

Opprettholdelse av lokale skoletilbud er viktig selv om det må skje med færre linjevalg, eldre
skolebygninger, enkelte manglende spesialrom i undervisningen, videokonferanse
fjernundervisning for deler av undervisningen og andre tiltak.

Både skoleansatte og administrasjon og politikere i fylkeskommunen må tenke nytt!

Med vennlig hilsen

Bjørner Holager
Samfunnsøkonom
Lesja/Ringebu/Oslo
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